

## Saratoga Vision Chinese School Weekly Announcement 4-24-2020

1. 很開心上週各班老師和學生都有很好的線上課程初體驗！好的開始成功的一半，期待孩子能繼續保持這種學習動力！如果家長有任何關於孩子學習的問題，歡迎家長跟我們聯繫。

2. 時間過得很快，本學年轉眼只剩下五週了！提醒家長趕緊報名，因為你孩子的報名會決定明年的開班！請家長上網報名後記得印出Release Form 聯同支票寄到19901 Merribrook Dr Saratoga CA95070 Saratoga Vision Chinese School 收。

報名連結<https://forms.gle/R8fqhCK344wuHko6A>

學費一年30週\$700元，第二個孩子減\$50, 第三位以上省\$100. Early Bird Discount：在5/22日學期結束前完成註冊，即可拿到福利社價值\$30元coupon！請把握優惠及早報名！

1. We are off to a good start on distance learning last week! Please do not hesitate to contact us if you have any questions regarding your kid's learning.

2. The registration for returning students have started. Please be reminded that the classes we in fall solely dependent on the registration! The tuition is \$700 for a school year. Family with siblings of 2 get \$50 off in total. Family of siblings 3 or more get \$100 of in total. To encourage you to act fast, we offer early bird discount if you complete the registration by 5/22. You will get a \$30 coupon redeemable at Snack Shack. Please take advantage of the discount!

Registration Link: <https://forms.gle/R8fqhCK344wuHko6A>

Please fill out the registration online and mail the check with Medical and Photo Release Form (attached) to

Saratoga Vision Chinese School  
19901 Merribrook Dr. Saratoga, CA 95070